
 
 
 
 
 
 

Bazárek - 24. a  25. 11. 2023 

 

 

Už je tu zas po roce. 

Dejte všichni pozor! 

Ne, nejsou to 

Vánoce, 

ale náš „tradiční 

bazar“. 

 

 

Žákovský parlament se rovnýma nohama vrhl do organizace další skvělé a 

již tradiční akce, a to pořádání „bazárku“ v prostorách mirovické základní školy. 

Celé akci předcházela masová propagace a agitace maminek, babiček a občanů 

nejen z Mirovic, ale i ze všech přilehlých vesnic, kteří dostali do schránek leták a 

do svých telefonů SMS s prosbou o darování téměř čehokoliv – oblečení, 

hraček, knih, sportovních potřeb, šperků či keramiky … prostě všeho, co kdo 

chtěl a mohl věnovat. Ještě týden před akcí zel náš provizorní sklad zbudovaný 

z chlapecké šatny prázdnotou, a to v nás vyvolávalo obavy, zda budeme mít 

vůbec co prodávat. 

Všechny chmury se 

ale rozplynuly, když 

se najednou 

místnost zaplnila až 

po okraj.  

V pátek 24. 11. 

2023 celá akce 

vypukla. Třetí třída 

se změnila v luxusní 

butik plný stojanů a ramínek s oblečením, chodbu nám zaplnila keramika  



 

a potřeby do domácnosti. V první třídě vzniklo hračkářství s knihkupectvím a 

z páté třídy byla prodejna s obuví a kabelkami.  

U vchodu vítali 

naše zákazníky nejen 

zástupci žákovského 

parlamentu a jejich 

pomocníci ve slušivých 

školních tričkách, ale 

hlavně vůně adventních 

věnců. Za pár dní totiž 

začíná adventní čas a jak 

jinak ho zahájit než 

nákupem a zapálením 1. svíčky na adventním věnci.  

Dalším lákadlem bazárku byl náš školní bufet, protože vůně párků 

v rohlíku a klidný koutek nalákaly spoustu hladovců. 

V sobotu 26. 11. 2023 jsme ještě s radostí 

obsloužili poslední návštěvníky a v 11:00 

hodin zabalili neprodané věci, které 

následně putovaly na pomoc potřebným. 

Hračky a dětské knihy putovaly do 

pražských nemocnic, některé oblečení a 

hračky do Dětského domova v Benešově, 

zimní oblečení si převzala Charita Písek a 

vše ostatní odvezl zaměstnanec Diakonie 

Broumov. Nic nepřišlo nazmar. Všechny 

věci našly své nové místo a doufáme, že 

udělají radost někde jinde. 

Děkujeme všem, kteří se na akci 

podíleli, a především vám, kteří jste nás 

přišli podpořit a něco si u nás zakoupili. Už teď se těšíme na příští ročník. 
 

Krásný adventní čas přeje žákovský parlament a Iveta Trefná 


